
Møte i fylkesbiblioteksjefskollegiet 

Tidspunkt: tirsdag 6. september kl 12-14 
Sted: Teams   

Referent: Trøndelag 

   Sak  Kommentar  Innmeldt 
av   

Oppfølging / referat  

  

1 1200-1230 Kulturrådet Informasjon om ny modell for 
innkjøp av tidsskrifter til 
bibliotekene.   

Vi drøfter dette videre på det 
fysiske kollegiemøtet senere i 
september 

Heidi Med på dette pkt: Hilde Fossanger, ansvar for innkjøpsordningen i 
Kulturrådet, Ida Habbestad, leder i K.rådets utvalg for tidsskrift og kritikk, 
Inga Moen Danielsen, leder i Tekstallmenningen – bindeleddet ml 
Kulturrådet og bibliotekene.  

Bibliotekene har de senere årene fått tilbud om tidsskrifter, TS, til redusert 
pris, støttet av Kulturrådet, KR. KR vil fra i høst sette av en ramme for at 
bibl. skal få TS uten å betale noe. Spennende å se om ramma er stor nok. 
Bibl forplikter seg til å informere K.R om et tiltak for å formidle tidsskrift 

I 2022: Overgangsordning: TS som skal inn i ordningen legges inn i et 
skjema, bibliotekene kan krysse av for hvilke de ønsker innen en satt dato.  
Innsamlede ønsker legges fram for KR, vedtak ang. hvem som skal få hva i 
nov. KR har avtale med Biblioteksentralen, som bibl. vanligvis bestiller fra, 
om at bibl. kan bestille fra BS etter at KR har gjort vedtak. Neste år - en 
bedre løsning. 

Mål: En mer aktiv formidling av TK. Det er bra! KR trenger fybenes hjelp til 
å gjøre ordningen kjent. Viktig å involvere fybene i kommunikasjonen til 
folkebibliotekene rundt dette. Mulig Tekstallmenningen setter opp et dig. 
møte med bibliotekene. Ordningen gjelder primært fysiske TS, utover låste 
TS, altså de som kun kan leses på bibl. Naturlig å knytte TS -formidling opp 
mot FIF.  



2 1230-1235 Oppfølging fra 

forrige møte? 

(Siste møte var 

24. mai) 

Kommentarer eller ny info? AU Fjernlånrapporten - et godt og viktig dokument. Vi snakker mer om den i et 
seinere møte. 

3 1235-1300 Ny boklov - 

høring 

 Birgit Birgit refererte fra deres uttalelse, bla. om at bøker på kvænsk må inn.   

Bokloven  Uttalelser fra Nordland, Troms og Finnmark 

Travelt med å levere for mange nå, deling av uttalelser nyttig. Ulikt ang. 

hvordan utdanningsavd. involveres. 

Spørsmål: Hvem skal forhandle på vegne av bibliotekene? 

 1300-1310 Kort pause   
 

 

 

4 1310-1330 System og 

tilknytningsavtal

er med 

Deichman 

Kva gjer vi vidare når det gjeld 

formidlingsløysinga? Arbeide 

vidare i lag om å finne ei 

løysing eller gå kvar for oss? 

Veivalg? 

Løfte politisk? 

Mona Iren 
/ Knut 

Kjell Inge Thompsen fra Deichman med i møtet. 

Deichman inngår avtale med Systematic AS om kjernesystem, Cicero. 
Andre folkebibliotek kan knytte seg til avtalen etter hvert. 
Implementeringa hos D.man starter i høst, ferdig våren 23. 

Ang. formidlingsløsning – ingen aktører i stand til å levere god nok løsning, 
D. man fortsetter med egen løsning, men har som mål å finne en 
leverandør fram i tid. For lite penger i dette for leverandørene? BS har ikke 
vært på banen. NB – det ligger ikke i deres mandat å gå inn i dette. Ligger 
ikke spesifikt i strategien deres, men som et overordna mål? Vi bør snakke 
med NB om dette. Involvere gjennom fylkeskultursjefene og KS.  

Deichman – Thompsen, sender ut presentasjon av alternativer mm 
framover + info. om hva som ligger i løsningen – «hvordan gjør den verden 
bedre.» 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Frfka.sharepoint.com%2F%3Af%3A%2Fr%2Fsites%2FRFK-FylkesbiblioteksjefenesarbeidsutvalgAU%2FDelte%2520dokumenter%2FGeneral%2FBokloven%3Fcsf%3D1%26web%3D1%26e%3DU0dwDm&data=05%7C01%7Chilhe%40trondelagfylke.no%7C78e9a4f4405e4852ba6d08da9004d7dd%7Cb6334d0113b94531a3a6532e479d9a1a%7C0%7C0%7C637980647731446633%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=X03V7bxqyOF%2FO3v9DfTkgv7O0HJdJE8Ldwp%2Bs0UUDo4%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Frfka.sharepoint.com%2F%3Af%3A%2Fr%2Fsites%2FRFK-FylkesbiblioteksjefenesarbeidsutvalgAU%2FDelte%2520dokumenter%2FGeneral%2FBokloven%3Fcsf%3D1%26web%3D1%26e%3DU0dwDm&data=05%7C01%7Chilhe%40trondelagfylke.no%7C78e9a4f4405e4852ba6d08da9004d7dd%7Cb6334d0113b94531a3a6532e479d9a1a%7C0%7C0%7C637980647731446633%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=X03V7bxqyOF%2FO3v9DfTkgv7O0HJdJE8Ldwp%2Bs0UUDo4%3D&reserved=0


5 13:30- 

13:45 

Agenda møte 

med NB 23. 

september  

Møtet med SBU 3. juni  - info  
Saker til møtet med 
Nasjonalbiblioteket 23. 
september?  

AU  I møtet ml AU og NB 3.6:  

Spm. om noen har meldt seg til å bidra i NBs ønske om kurs i 
prosjektarbeid. Innlandet - meldt inn Silje Grøtan Torp. Silje kan evt lede 
arbeidet.  

Strømming av møter – klart nei fra NB til å strømme bibl.lederkonf. Ser at 
Nyhuus-seminaret ikke strømmes, i alle fall er ikke lenke kommet enda. Tas 
opp igjen – upraktisk at de legger ut lenke i «siste liten», om den kommer.  

Saker til møtet med NB sept.: Fjernlån, metadatabrønn og digital 
infrastruktur. FIF 

6 1345-1355 Agenda 

kollegiemøte 

22. september 

Planlegging av kollegiemøte i 
Oslo 22. September 

(fra siste referat: Treff for 
fylkesbibliotekene) 

AU Nasjonal bibliotekstrategi – slik at de som er i Strategisk råd har mer 
grunnlag / fakta til møtet i rådet i okt.  

Kulturrådet 

Digin / Bibl. 24.  

Om nettverket for bibliotekansatte i vgs. hva har nettverket arbeidet med, 
utfordringer – hva vil vi videre med nettverket. Anniken Bjørnes i 
Trøndelag driver det nå, slutter på fyb. Trøndelag ved årsskiftet. 

7 1355-1400 Eventuelt    

  Digihjelp Digital inkludering og 

lavterskel digital opplæring i 

bibliotek.   

Hildegunn Hvis det ikke blir tid, foreslås dette punkt lagt inn til møtet 22. september. 

Kort orientering om saken – vi snakker mer om det på kollegiemøte 
 
Dette er et svært viktig felt for folke- og fylkesbibliotekene, og for 
samfunnet som helhet. Innledning til en seinere diskusjon om å opprette et 
nettverk / kontaktpersoner for arbeidet i fylkesbibliotekene – og for 
folkebibliotekene (KS har planlagt ett nettverk for storbybibliotekene, men 
vi trenger mer enn det). 



  NOU om 

ytringsfrihet 

 Birgit Kan vi ha denne som en ren info til slutt?  

NOU for ytringsfrihet, ikke sendt på høring. 

 

 


